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Övergång till elektroniska öronbrickor 1 januari 2026
 – ett gemensamt steg mot framtiden för svensk  
lamm- och nötdjursuppfödning  

Bästa djuruppfödare,
Digitaliseringen förändrar snabbt hur vi arbetar och öppnar upp för nya möjligheter. För att svensk 
lamm- och nötdjursuppfödning ska kunna ligga i framkant och dra nytta av den utveckling som 
sker, har samtliga slakterier i Svenska Köttföretagen enats om en gemensam väg framåt:

Från och med den 1 januari 2026 har vi beslutat att  
branschen går över till elektroniska öronbrickor
Elektroniska öronbrickor är ett naturligt första steg mot en framtid där informationen om djuren 
kan flöda från gård till slakteri – med högre spårbarhet, bättre djurvälfärd, effektivare arbetsflöden 
och minskad risk för felhantering. 

För dig som djurägare innebär det många praktiska fördelar redan på gårdsnivå. Tekniken används 
redan idag med stor framgång på cirka 15 % av nötdjuren och 35 % av lammen i landet.

Tydlig startpunkt för kalvar och lamm – från 1 januari 2026
Övergången startar den 1 januari 2026 från och med då skall alla födda kalvar och lamm märkas 
med elektroniska öronbrickor. Det skapar en smidig övergång och ger tid för anpassning och stöd 
till dig som uppfödare.

En gemensam framtidssatsning
Bakom detta beslut står hela branschen – från producentföreningar till slakterierna i Svenska Kött-
företagen. Gård & Djurhälsan har fått uppdraget att driva och hålla ihop projektet. Vi ser detta som 
en viktig framtidssatsning för svensk djuruppfödning. Genom att ta detta steg tillsammans stärker vi 
både konkurrenskraften och tilliten till våra system.

För att beställa öronbrickor vänder du dig till din ordinarie leverantör. 

Vi uppmanar dig att ta kontakt med ditt slakteri eller oss på Svenska Köttföretagen om du har frågor 
eller vill veta mer.

Med framtidstro och vänliga hälsningar, 
Hans Agné, Svenska Köttföretagen AB

”Jag ser flera fördelar med 
tekniken – till exempel att 
öronbrickorna sitter kvar  

bättre och att det blir lättare 
att gruppera djuren.”

Henrik Lander,  
Sveriges Nötköttproducenter

”Med nya e-märken kan vi 
bättre följa våra djur i slakten 

och efterhand utveckla hante-
ringen hemma på gården!”

Anna Kristoffersson,  
Svenska Fåravelsförbundet

”Det här är en teknik som gör 
slakteriernas arbete effektivare 
vid djurmottagning och mins-

kar risken för manuella fel.” 

Hans Agné,  
Svenska Köttföretagen

Samtliga producentföreningar stödjer övergången och ser möjligheter:


